
                                                                                                   

 

Mo�on   

Handlingsplan Åtgärda den öppna knarkhandeln på Luleå kommun bussar. 

 

E�er vår interpella�on om hur LLT ordförande Bartholdsson ser på problemet, 
at det sker öppen knarkhandel på våra bussar, fick vi inget rik�gt svar.  

Vi sverigedemokrater ser allvarligt på denna informa�on vi har fåt av 
allmänheten. Vi vill at LLT påbörjar en handlingsplan och säter in åtgärder som 
förhindrar knarkhandel på de lokala bussar. 

 

Vi ger uppdraget �ll kommunstaben  

- At en handlingsplan kommer �ll stånd för at förhindra knarkhandeln 
som sker på våra bussar inom Luleå kommun. 

 

 

 

Ingrid Vesterlund 

Gruppledare Sd 

 

 

 

 


